
Protokół nr 2/2014 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 22 grudnia 2014 r., w godz. 13
00

 – 14
00

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Białogardzkiego na rok 2015 oraz uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał na III Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 1/2014 z dnia  

2 grudnia 2014 roku. 

 

 

Ad.3 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury przystąpili do wyboru Wiceprzewodniczącego 

Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko na Wiceprzewodniczącego 

Komisji Oświaty i Kultury zaproponował radnego Bogusława Stanczewskiego, który wyraził 

zgodę na pełnienie tej funkcji.  

 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie.  
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos wybrali radnego Bogusława Stanczewskiego na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury.  

 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie budżetu Powiatu Białogardzkiego na 2015 rok oraz w 

sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego na 

lata 2015 – 2025, co przedstawiają załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. Następnie 

poprosił Panią Skarbnik, aby zapoznała radnych z projektem budżetu.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że projekt budżetu na 2015 rok został 

opracowany zgodnie z ustawą o finansach publicznych, czyli dochody bieżące nie są mniejsze 

od wydatków bieżących. Dochody budżetu zaplanowano w wysokości 49.138.412,48 zł, z 

czego dochody bieżące w wysokości  47.435.426,48 zł i dochody majątkowe w wysokości 

1.702.986,00 zł. Projekt budżetu zakłada również  wydatki w kwocie 54.183.146,09 zł, z 

czego wydatki bieżące są równe dochodom bieżącym  i wynoszą  47.435.426,48 zł. 

Oświadczyła, że różnica pomiędzy wydatkami a dochodami stanowi deficyt w wysokości 

5.044.733,61 zł. Budżet powiatu obciążony jest jeszcze jednym poręczeniem dla 

Stowarzyszenia „Przytulisko”. Stowarzyszenie w 2015 roku spłaci kredyt w wysokości 

68.400 zł. i taka kwota poręczenia widnieje po stronie wydatków wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał dlaczego środki na 

dokształcanie nauczycieli znajdują się w dwóch paragrafach. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że środki znajdują się w rozdziale, który 

dotyczy stricte nauczycieli zatrudnionych w szkołach, a drugi dotyczy tych zatrudnionych w 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej, Młodzieżowym Domu Kultury i Młodzieżowym 

Ośrodku Wychowawczym w Białogardzie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zauważył, że w projekcie 

budżetu nie ma inwestycji związanej z budową ścieżki rowerowej w Białogardu do Karlina.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że to nie jest zadanie powiatu. 

Poinformował, że odbyło się spotkanie z udziałem przedstawicieli Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Szczecinie. Zarząd Dróg wyraził chęć realizacji w/w inwestycji po 

uruchomieniu środków w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego.    

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał czy zmieniła się 

wysokość subwencji oświatowej dla poszczególnych typów szkół.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że subwencja jest dochodem powiatu 

i w ramach jej powiat udziela dotacji szkołom niepublicznym. Stawka w szkołach 

młodzieżowych wynosi tyle samo ile jest przyznane w subwencji, a w szkołach dla dorosłych 

50 % kosztów poniesionych w szkołach tego samego typu i rodzaju.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek dodała, że stawki na 2015 rok będą dopiero ustalane.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poprosił o podanie na piśmie 

w/w stawek.  

Radny – Marek Anusz zapytał dlaczego 30 września do dotacji zgłoszono tylko cztery 

szkoły.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że tylko cztery szkoły złożyły 

zgłoszenia.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że jeżeli chodzi o rozdział 801 są tylko 

cztery, ponieważ są cztery licea ogólnokształcące. W rozdziale 801 30 jest dziewięć szkół.  
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Radny – Marek Anusz zapytał ile na dzień dzisiejszy wydano środków na budowę bloku 

operacyjnego.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że wydano 2.000.000 zł.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał o wydatki z dotacji 

otrzymanej od Miasta Białogard i Gminy Białogard na bezpieczeństwo publiczne i 

zarządzanie kryzysowe. Radny zapytał czy samorząd Karlina i Tychowa nie przekazuje 

dotacji.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że do Zintegrowanego Zespołu 

Zarządzania Kryzysowego nie należy Gmina Tychowo i Karlino.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że w/w gminy prowadzą te zadania we 

własnym zakresie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że ze względu na bliskość siedzib 

samorządy Miasta Białogard, Gminy Białogard i Powiatu Białogardzkiego utworzyły 

Zintegrowany Zespół Zarządzania Kryzysowego. 

Radny – Marek Anusz zapytał jaką dotację otrzymuje Powiat Białogardzki na Wioskę 

Dziecięcą w Karlinie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że to zależy ile inne powiaty 

umieszczą dzieci w Wiosce.  

Radny – Marek Anusz zapytał dlaczego Zarząd Dróg Powiatowych w Białogardzie nie 

podaje sumy wydatków bieżących.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że ogólny budżet jednostki wynosi 

2.144.513,75 zł, z tego wynagrodzenia i składki 1.040.600,40 zł.  

Radny – Marek Anusz zapytał czy Zarząd Dróg Powiatowych będzie występował o środki 

zewnętrzne na utrzymanie dróg. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jednostka oczekuje na ogłoszenie 

konkursu przez Urząd Marszałkowski w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego. 

Poinformował również, że Powiat Białogardzki jest wpisany do Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych tj. przedsięwzięcie kilku powiatów skupionych wokół Koszalina. Warunkiem 

podstawowym jest zabezpieczenie środków na wkład własny. 

Radny – Mariusz Sarnacki zapytał jakie inne samorządy zgłosiły swój akces do 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że do w/w programu zgłosiły się 

również samorządy Koszalina i Kołobrzegu. Dodał, że gminy się skupiły wokół Związku 

Miast i Gmin Dorzecza Parsęty.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał o łączny dług Powiatu 

Białogardzkiego. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że na koniec 2015 roku Powiat 

Białogardzki będzie miał do spłacenia 28.131.685,24 zł. Obecnie dług Powiatu wynosi około 

23.000.000 zł.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał dlaczego żaden obiekt 

sakralny nie otrzyma dofinansowania z Powiatu. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że z uwagi na brak środków.  

Radny – Marek Anusz zapytał czy to nie jest złamanie uchwały Rady Powiatu w tym 

zakresie. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że w uchwale jest zapis mówiący, że 

kwotę na to zadanie ustala uchwała budżetowa.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał ile środków 

zabezpieczono w budżecie na Dni Kultury Chrześcijańskiej. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że 5.000 zł.  
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Radny – Marek Anusz zapytał czy składano wniosek w sprawie dofinansowania remontu 

kościoła w Lubiechowie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w 2014 roku wpłynął tylko 

wniosek na kwotę 50.000 i dotyczył odbudowy pałacu w Lubiechowie.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie budżetu Powiatu 

Białogardzkiego na 2015 rok oraz w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie budżetu 

Powiatu Białogardzkiego na 2015 rok oraz w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025, w brzmieniu jak 

przedstawiają załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. 
 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zaproponował zaopiniowanie 

przez członków Komisji, projektów uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na III Sesję Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

b) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

c) w sprawie przyjęcia rezygnacji członka komisji, co przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka komisji. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

rezygnacji członka komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

rezygnacji członka komisji. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji członka komisji w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 6 niniejszego protokołu. 

 

 

d) w sprawie przyjęcia rezygnacji członka komisji, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka komisji. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

rezygnacji członka komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

rezygnacji członka komisji. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji członka komisji w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 7 niniejszego protokołu. 
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e) w sprawie programu Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015, co 

przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie programu Powiatu Białogardzkiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2015. 

 

Radny – Bogusław Stanczewski oświadczył, że z uwagi na mniejsze środki na sport dzieci i 

młodzieży zaapelował, aby Starostwo skoordynowało działania odnośnie pozyskania od gmin, 

a przede wszystkim od Gminy Karlino i Tychowo choćby niewielkich środków na ten cel. 

Poprosił również, aby monitorować możliwość pozyskania środków zewnętrznych.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie programu Powiatu Białogardzkiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2015 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie programu 

Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2015. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie programu Powiatu Białogardzkiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 niniejszego protokołu. 

 

f) w sprawie powołania członków Powiatowej Rady Pożytku Publicznego, co 

przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie powołania członków Powiatowej Rady Pożytku Publicznego. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powołania 

członków Powiatowej Rady Pożytku Publicznego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powołania 

członków Powiatowej Rady Pożytku Publicznego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie powołania członków Powiatowej Rady Pożytku Publicznego w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 niniejszego protokołu. 
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g) w sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Powiatów Polskich, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Powiatów Polskich. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata Powiatu 

Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata Powiatu 

Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Powiatów Polskich w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 niniejszego 

protokołu. 

 

 

h) w sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich 

Euroregionu Pomerania, co przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin 

Polskich Euroregionu Pomerania. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata Powiatu 

Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegata Powiatu 

Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie delegata Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Gmin 

Polskich Euroregionu Pomerania w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 11 

niniejszego protokołu. 

 

 

i) w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do 

wystawiania poleceń wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu, co 

przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do 

wystawiania poleceń wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do wystawiania poleceń wyjazdu służbowego 

Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do wystawiania poleceń wyjazdu służbowego 

Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady uprawnionego do 

wystawiania poleceń wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 12 niniejszego protokołu. 

 

 

j) w sprawie wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w 

Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie, 

co przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki 

w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. Zapytał, 

czy radni mogą zgłaszać swoich kandydatów do Stowarzyszenia. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw 

Społeczno - Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyznaczenia 

delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno - 

Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia 

delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno 

- Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 13 

niniejszego protokołu. 

 

 

k) w sprawie wynagrodzenia Starosty Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 

14 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Białogardzkiego. Następnie udzielił 

głosu Pani Annie Kodź Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu, która w imieniu 

Przewodniczacego Rady przedstawiła propozycję wynagrodzenia Starosty Białogardziego. 

Wniosek Przewodniczącego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.   

Radny – Marek Anusz zapytał jaka jest rówznica w wynarodzeniu w stosunku do 

poprzedniej kadencji.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformował, że różnica ta wynosi 228 zł i wynika z 

obligatoryjnego wzrostu dodatku stażowego.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wynagrodzenia Starosty Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wynagrodzenia 

Starosty Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 

głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wynagrodzenia 

Starosty Białogardzkiego w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 14 niniejszego 

protokołu. 

 

l) w sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 

16 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego. Poinformował, że obecnie w stutcie 

znaduje się dość sztywny zapis mówiący, że w skład Zarządu Powiatu wchodzą: Starosta, 

Wicestarosta i trzech członków Zarządu. W związku z zmianami personalnymi, aby Zarząd 

mógł funkcjonować proponuje się zapis mówiący, że w skład Zarządu wchodzą: Starosta, 

wicestarosta i pozostali członkowie w liczbie od 1 do 3.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał dlaczego nie 

zmieniano statutu, kiedy w poprzedniej kadencji też była taka sytuacja.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że zmieniły się przepisy w tej 

sprawie - wejście w życie Kodeksu Wyborczego.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany 

Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany Statutu 

Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 2 głosy, wstrzymujący – 1 głos 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Statutu 

Powiatu Białogardzkiego w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 16 niniejszego 

protokołu. 
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m) w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie  rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Białogardzkiego. Nastepnie zapytał kto ustala godziny pracy aptek. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że godziny pracy ustala Okręgowa 

Izba Aptekarska.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Białogardzkiego w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 17 niniejszego 

protokołu. 

 

n) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie  określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Radny – Marek Anusz jakie warunki musi spełnić osoba, aby otrzymać dofinansowanie na 

zakup wózka inwalidzkiego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że należy złożyć wniosek, 

zabepieczyć wkład własny. Dodał, że dziecko powinno posidać orzeczoną grupę inwalidzką.  

Skarbnik Powqiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że przyznanie dofinansowania zależy 

również od ilości posiadanych przez PCPR środków, sytuacji materialnej wnioskodawcy, a 

także czy dana osoba korzystała już  z takich środków i w jakim okresie czasu. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 18 niniejszego 

protokołu. 

 

o) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2014, co przedstawia załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu. 

 

Skarbnik Powqiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2014.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2014. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2014. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 

głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2014, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

Ad.6 

Radny – Marek Anusz zapytał o budowę ścieżki rowerowej w Białogardu do Karlina.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest to zadanie własne Zarządu 

Dróg Wojewódzkich.  

Radny – Marek Anusz zapytał kiedy do starostwa wpłynęło od Zarządu Dróg Wojewódzkich 

ostatnie pismo w tej sprawie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w tym roku odbyło się spotkanie w 

tej sprawie. Zarząd Dróg deklaruje chęć budowy w/w ścieżki i oczekuje na ogłoszenie 

konkursu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że w tej sprawie jest jeszcze 

jedna trudność związana z własnością działek na których ma przebiegać ścieżka.  

Radny – Bogusław Stanczewski zapytał jaki jest stan prawny terenów po kolejce 

wąskotorowej.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że te które leżą w granicach miasta są 

przejęte przez Miasto Białogard (łącznie z obiektami mostowymi). Na terenie powiatu tam 

gdzie samorządy gminne występowały do kolei przejęły te tereny np. Gmina Karlino.  
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Radny – Mariusz Sarnacki  stwierdził, że może lepiej by było wykonać ścieżkę rowerową 

wzdłuż rzeki Parsęty.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że właścicielem tych terenów jest 

Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych. Przy wykonaniu ścieżki potrzebna by 

była zgoda tego podmiotu.  

Radny – Marek Anusz zapytał czy Starostwo doceniło sportsmenkę z Karlina Elżbietę 

Wójcik za osiągnięcia sportowe. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w tamtym roku dwukrotnie 

próbowano zaprosić Panią Wójcik jednak za każdym razem  była nieobecna ponieważ albo 

była na zgrupowaniu albo na zawodach. Dodał, że ma nadzieję, że w tym roku uda się 

podczas Sesji Rady Powiatu uroczyście pogratulować Pani Wójcik tak dużych sukcesów 

sportowych.  

 

Radni nie zgłosili innych wniosków i zapytań.  

 

 

Ad.7 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

 

 

                    Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

Jan Połuboczko 


